

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 049/25-26
香港電腦奧林匹克競賽 (HKOI) 2025/26

敬啟者：

為鼓勵學生增進編程知識及獲得校外參賽經驗，貴子弟獲推薦參加由香港電腦教育學會舉辦的香港電腦奧林匹克競賽(HKOI)2025/26。有關活動詳情臚列如下：

主辦單位：	香港電腦教育學會
日期：	十一月八日(星期六)
集合時間：	下午 1:15
集合地點：	本校有蓋操場
活動時間：	下午 1:45 – 4:30
活動地點：	香港中文大學 (大樓待定)
費用：	免費
所需文件及用品：	香港身份證、本校學生證、2B 鉛筆及擦膠

請於十一月四日(星期二)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電2443 9899與李宏俊老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



(賴珮賢)

謹啟

二零二五年十月三十一日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 049/25-26
香港電腦奧林匹克競賽 (HKOI) 2025/26

班號: _____

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容，並將鼓勵子女積極參與是次比賽。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二五年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 049/25-26
Hong Kong Olympiad in Informatics (HKOI) 2025/26

31st October 2025

Dear Parents

To encourage students to enhance their programming knowledge and gain experience in inter-school competitions, your child has been nominated to participate in the Hong Kong Olympiad in Informatics (HKOI) 2025/26, organized by the Hong Kong Association for Computer Education. Details of the competition are as follows:

Organiser	:	The Hong Kong Association for Computer Education
Date	:	8 th November 2025 (Saturday)
Assembly time	:	1:15pm
Assembly venue	:	Covered Playground
Competition time	:	1:45pm – 4:30pm
Competition venue	:	The Chinese University of Hong Kong (TBC)
Exam fee	:	Free
Required documents and tools	:	Hong Kong ID Card, student card, a 2B pencil and an eraser

Please return the signed e-reply slip by 4th November 2025 (Tuesday). Please feel free to contact Mr Lee Wang Chun on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.